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aan  De voorzitter van de  
vaste commissie voor Economische Zaken   

   

 

P.H. Omtzigt 

p.omtzigt@tweedekamer.nl 
 

 

   

Binnenhof 1a 

2513 AA  Den Haag 
 

 

  

Geachte voorzitter, 
 
Graag nodig ik uw commissie uit om te spreken over uw behoeftes op het gebied van 
informatievoorziening op EU-gebied aan uw commissie.  De commissie EUZA heeft mij onlangs 
benoemd tot rapporteur EU-informatievoorziening in aanloop naar het jaarlijks AO over dit 
onderwerp. Tijdens dit AO wordt met de minister van Buitenlandse Zaken gesproken over de 
naleving van bestaande informatieafspraken. Dit algemeen overleg biedt ook de mogelijkheid om 
nieuwe Kamerbrede informatieafspraken te maken.  
  
In uw commissie worden veel Europese voorstellen behandeld. Ik zou daarom graag van u 
vernemen hoe uw ervaringen zijn met de informatievoorziening, wat beter kan en waar in uw 
ogen nog kansen liggen om de informatievoorziening beter vorm te geven. Mijn voorstel is om: 

· Op korte termijn aan te sluiten bij het (besloten) gedeelte van uw PV om met uw 
commissie hierover te spreken, of 

· Uw commissie te vragen om schriftelijke input te leveren, of 
· De staf van uw commissie een reactie te laten voorbereiden op basis van hun 

ervaringen en uw commissie te vragen hierop aanvullingen te doen. 
  
Op deze wijze kan ik uw behoeftes meenemen in het position paper dat ik over dit onderwerp zal 
opstellen en tijdens het AO op 16 november zal aanbieden aan de minister. De onderzoeksvraag 
die ik aan uw commissie wil voorleggen is:  
“Welke problemen ervaart u met de informatievoorziening in EU-dossiers, met name met 
betrekking tot de tijdigheid, openbaarheid, toegankelijk, volledigheid en helderheid van de 
verstrekte informatie.” 
  
Graag zou ik dit jaar namens de Kamer concrete voorstellen doen tot verbetering van de 
informatievoorziening. Ik denk concreet aan de Eurogroep (die helemaal geen regels over 
verslaglegging kent) en de toegang tot geclassificeerde documenten waar Nederland, ook na de 
recent substantieel verbeterde toegang, nog steeds achterloopt op andere EU landen.  



 
 
 

 
 

d

a

t

u

m

1

8

 

o

k

t

o

b

e

r

 

2

0

1

6 

b

e

t

r

e

f

t

A

O

 

i

n

f

o

r

m

a

t

i

e

v

o

o

r

z

i

e

n

i

n

g 

 
Op basis van uw concrete ervaringen zou ik graag een aantal voorbeelden van problemen of 
misschien wel van best practices ontvangen, zodat we er samen goed voor kunnen zorgen dat we 
de standpunten van onze eigen regering in de EU goed kunnen volgen en controleren. 
  
Een vriendelijke groet, 
  
 
 
Pieter Omtzigt 
Rapporteur AO informatievoorziening 
Vaste commissie voor Europese Zaken 
  
 


